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Zápis č. 9 
                 z jednání Zastupitelstva obce Zlatá Koruna dne 26.6.2024 
 
Přítomno: 12 členů ZO  
Omluveni: 3 členové ZO (R. Moučka, J. Král, P.Král) 
 
                    

Program: 
           

1. Zahájení 
2. Zpráva kontrolního výboru 
3. Zpráva o práci rady obce 
4. Závěrečný účet obce a zpráva o přezkoumání hospodaření za rok 

2023 
5. Různé 
6. Diskuse a závěr 

              
-  

 
1. Zahájení – volba návrhové komise 
 
Zasedání zastupitelstva obce zahájil v 18.05 starosta obce, konstatoval, že je přítomna 
nadpoloviční většina členů ZO, takže je jednání usnášení schopné. Dále proběhlo hlasování 
o schválení programu jednání. 
 

     -  program byl schválen 12 hlasy, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 
 
Navrhl ověřovatele zápisu: Ing. Radek Pomije a František Daněk   
 
–   schváleno 11 hlasy, nikdo proti, 1 se zdržel 
 
Návrhová komise: předseda Mgr. L. Sirový, člen ing. P. Zeman a J. Kleinová  
 
    -   schváleno 10 hlasy, nikdo proti, 2 se zdrželi 
 
Zapisovatelem: Jana Bílková 
 
Starosta upozornil přítomné, že zápis z minulého jednání ZO byl řádně ověřen, nebyly 
vzneseny žádné připomínky a zápis je k nahlédnutí na dnešním jednání. 
 
2. Zpráva kontrolního výboru 
 
Předseda kontrolního výboru Ing. Petr Kornatovský přednesl zápis z jednání kontrolního 
výboru č. 1/2024 ze dne 13.5.2024. 
 
Pozastavuje se u bodu 3 – rekonstrukce autobusových zastávek Plešovice – Zátiší 
(termín uzavření smlouvy x začátek realizace opožděn a dokončení v termínu není možné  
- proč?)  
 

-starosta vysvětluje  
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Usnesení ZO č. 9/2024–1 
 
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje zprávu kontrolního výboru z jednání č. 1/2024 

ze dne 13.5.2024. 

- schváleno 12 hlasy, nikdo proti, nikdo se nezdržel 

3. Zpráva o práci rady obce                   

 
Starosta obce podal zprávu o práci rady obce a o provedené rozpočtové změně 
č. 3/2024. 
 
Diskuse: 
L. Sirový – bude nějaké dopravní omezení v Rájově během stavby „Opěrná stěna a 
zpevněná plocha pro kontejnery“, jak bude vypadat finální podoba – prosí zaslat 
zastupitelům na e-mail 
 
Usnesení ZO č. 9/2024–2 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o práci rady obce od 17.4.2024 do 26.6.2024 a bere 

na vědomí provedenou rozpočtovou změnu č.3/2024. 

- schváleno 12 hlasy, nikdo proti, nikdo se nezdržel 
 
4. Závěrečný účet obce a zpráva o přezkoumání hospodaření   za 
rok 2023 
 

 
Usnesení ZO č. 9/2024–3 
 

A)   Zastupitelstvo obce schvaluje celoroční hospodaření, zprávu o přezkoumání a účetní 
závěrku za rok 2023 bez výhrad. 
 
B)    Zastupitelstvo obce schvaluje Závěrečný účet obce za rok 2023 bez výhrad. 

 
-  schváleno 12 hlasy, nikdo není proti, nikdo se nezdržel 
 
5. Různé 
 
Slovo si bere starosta a informuje zastupitele o přípravě projektu MŠ v 2. NP DKS                   
 
Diskuse: 
L. Sirový – ano, krok správným směrem, rekuperace, stínění oken 
R. Pomije – ano, účelně vynaložené prostředky bez zadlužení 
J. Bouček – ano, vhodné využití 
K. Hončík – budou finanční prostředky i na další plánované obecní akce? 
ZO – ano, pokračovat směrem k vydání stavebního povolení 
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Dále starosta seznamuje o akci „doplnění inženýrských sítí v horní ZK“, snaha udělat 
výběrové řízení během prázdnin 
Diskuze: 
R. Pomije – možnost dotace? 
K. Hončík – způsob napojení kanalizace (na přečerpávačku?) 
M. Zeman – množství nemovitostí nenapojených na ČOV v Rájově a v Plešovicích? 
Závěr – příprava smlouvy na 9/2024 
 
6. Diskuse a závěr 

 
Starosta seznamuje ZO s uplynulými událostmi: 

- Hry barevných obcí ve ZK, úspěch místního fotbalu 
- výročí p. Mikšlové  –  100 let            
- svatba zastupitelky M. Vilhumové v 7/2024, změna trvalého pobytu – oslovení 

náhradního ZO 
J. Kleinová – žádá odstranění zeleně u dopravního zrcadla U kaštanů ZK, v Rájově 
seřízení dopravního zrcadla, upravit zeleň na schodech v dolní ZK       
L. Sirový – nefunkční zavírání zadního vchodu na hřbitově 
P. Kornatovský – nebezpečné vyjíždění z odbočky v Zátiší na hlavní komunikaci 
M. Zeman – používání postřiku Roundup? 
J. Eremiášová – jak pokračuje změna územního plánu + standardizace ÚP 
starosta – čeká se na vyjádření KÚ  
E. Jakešová – proč je v ÚP tolik chyb 
J. Eremiášová – změna ÚP je provedena lajdácky, měl by ji dělat odborník 
J. Bouček – jak dopadlo jednání ve věci hostince v Plešovicích? 
J. Eremiášová – dotaz na fungování Hostince Na Letné, v Rájově Na Kovárně vaří pouze 
přes poledne 
J. Kleinová – splácí p. Vysokomýtský dluh dle splátkového kalendáře? 
 
Z důvodu projednání všech bodů programu a vzhledem k tomu, že se už nikdo nepřihlásil 
do diskuse ukončil starosta jednání v 19:42 hodin. 
 

 

 

 

 
…………………………………….                                    …………………………………….. 
      Radek Moučka                                                       Milan Štindl 
    místostarosta obce                                                  starosta obce 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
……………………………………..                                      …………………………………... 
     Ing. Radek Pomije                                                František Daněk 
           zastupitel                                                           zastupitel 
 


